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       PROCES-VERBAL 

 privind lucrările şedinţei ordinare  

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată pentru  

data de 18 februarie 2022, ora 1200 

Nr. 5  din data de 30.03.2022 

 

 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul Sectorului 

1, prin Dispoziţia nr. 659/11.02.2022, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanța 

de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, coroborat 

cu art. 133 alin. (1), art.134 alin. (1) lit. a) și art.135 din actul normativ mai sus-menționat, cu următorul 

proiect de Ordine de zi: 

 

1. Descărcarea Procesului-verbal al ședinței ordinare  din data de 20.01.2022; 

2. Descărcarea Procesului-verbal al ședinței ordinare  din data de 03.02.2022; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general centralizat al subdiviziunii administrativ-

teritoriale Sectorul 1 al Municipiului București  pe anul 2022 (K2-018/01.02.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al 

Sectorului 1, doamna Lavinia Ionescu, 27 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre 

care 9 consilieri au fost prezenți online, respectiv: domnul Marian-Aurelian Bârgău, domnul Alberto-

Iosif Caraian, doamna Cătălina Cășvean, domnul Laurențiu Drăgușin, doamna Alina-Cristina 

Grigorescu, doamna Raluca-Nicoleta Haliț, doamna Oana Iacob, domnul Alev-Burghan Ozata și domnul 

Ned Vicol. 
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         Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-a realizat în 

scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul Tehnică 

Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 11.02.2022, invitaţia la şedinţă 

precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin intermediul 

serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali documentația 

proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului document. 

Convocatorul, înregistrat sub nr. 659/11.02.2022, precum și proiectul de hotărâre pus în dezbatere în 

ședință a fost adus la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul instituţiei.  

 La ședință au participat: consilierii locali, doamna  Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul 

Sectorului 1, domnul Marius Petre – directorul Direcției Management Economic, precum și doamna 

Gabriela Marghescu, domnul  Grigore Marghescu și doamna Adela Trifan, cetățeni ai sectorului 1, care 

au luat cuvântul în cadrul ședinței. 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Bună ziua! O să vă rog să intrați în 

sală. Având în vedere faptul că este ora 12.30, o să vă rog să luați loc. Bună ziua! O să vă rog să luați 

loc. Bine ați venit la ședința ordinară convocată de Primarul Sectorului 1 al Muncipiului București prin 

Dispoziția nr. 659 din 11 februarie 2022, cu respectarea procedurilor legale și comunicarea către 

dumneavoastră a materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică și prin 

publicare pe site-ul instituției. În conformitate cu prevederile art. 243 alin. (1) lit. j) din Ordonanța de 

Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, am să efectuez acum apelul nominal al consilierilor locali în ordinea alfabetică, după cum 

urmează: domnul Bârgău Marian-Aurelian? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Caraian Alberto- 

Iosif! 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Cășvean Cătălina! 

Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă Viorel-Daniel! 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel-Constantin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu!  

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent. 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe Dinu-Nicolae!  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-Cristina!  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia-Luminița!  

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Haliț Raluca-Nicoleta!  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana!  

Doamna Oana Iacob (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea!  

Domnul Florea Iordan: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță Geanin-Georgian!  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Miloș-Olteanu Iuliana-

Dorina! 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu Andrei-Cristian!  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian-Viorel! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan! Domnul 

Ozata, din online? Domnul Păiuși Oliver Leon! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al  Sectorului 1: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan-Niculae!  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Popa Daniela!  

Doamna Daniela Popa: Prezentă.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1: Prezentă.  
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna... îmi cer scuze nu v-am 

auzit, doamna Porumb!...  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimarul  Sectorului 1: Prezentă.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da, da... Doamna Regalia Ruxandra-

Eugenia! Doamna Regalia? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Prezent! Prezent! Ozata, mă scuzați! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Șerban Remus-Cătălin! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Tudose Cristian-Adrian! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel! 

Domnul Daniel Țîră: Prezent.  

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Și Ozata, prezent, vă rog! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Am reținut, domnul Ozata ! Și 

domnul...... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Vicol, ne auziți? 

Domnul Ned Vicol (online): Acum vă aud! Da, prezent. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Având în vedere prezența unui număr 

de... și doamna Regalia? Mulțumim. 

Doamna Daniela Popa: Da, este. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Având în vedere prezența unui număr 

de 27 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în funcție, constat îndeplinite prevederile 

art.137 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu privire la 

cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a acestei ședințe ordinare. În conformitate cu prevederile 

art. 138 alin. (15) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, vă 

supun spre aprobare și descărcare, pentru început procesul-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local 

al Sectorului 1 din 20 ianuarie 2022 care v-a fost comunicat... îmi cer scuze pentru aceste probleme, nu 

merge microfonul meu... care v-a fost comunicat de la Secretariat prin poștă electronică. Dacă aveți 

obiecțiuni sau observații pe marginea acestuia o să vă rog să vi le exprimați. Dacă nu există obiecțiuni, 

o să vă rog să procedați la vot pentru descărcarea acestuia. Deci vorbim de procesul-verbal din 20 
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ianuarie 2022. Mulțumesc. Așteptăm votul dumneavoastră. O să solicit și votul online. Domnul Bârgău 

Marian-Aurelian, cum votați? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian Alberto-Iosif? 

Domnul Caraian...?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Cășvean Cătălina?  

Doamna Cătălina Cășvean (vot online): Pentru.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-Cristina? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Haliț Raluca-Nicoleta? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Având în vedere faptul că s-a exprimat 

un număr de 27 de voturi pentru, procesul-verbal al ședinței din 20 ianuarie 2022 a fost aprobat și prin 

urmare descărcat... O să supun acum aprobării dumneavoastră procesul-verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului Local din data de 3 februarie 2022, comunicat către dumneavoastră de la Secretariat. 

Personal tehnic: Mai sunt 3 persoane de votat: domnul Dinu, doamna Porumb și domnul Oianu! 

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL AL SECTORULUI 

1 DIN DATA DE 20 IANUARIE 2022 A FOST APROBAT CU UNANIMITATE DE VOTURI – 27 

de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumesc, așadar procesul-verbal 

al ședinței din 3 februarie 2022 care v-a fost comunicat de la Secretariat prin poșta electronică. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici am o întrebare, doamna Secretar. 

La acest proces-verbal, după momentul în care ați declarat închisă ședința, mai trebuie să existe ce s-a 

spus după sau nu? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: În momentul în care s-a închis ședința, 

nu... nu mai... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok, atunci v-aș ruga din documentul pe 

care ni l-ați transmis, după ce spuneți dumneavoastră că se închide ședința să ștergeți textul de după 

aceea. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Așadar, aceasta este obiecțiunea 

dumneavoastră la acest proces-verbal? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da... da. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Dar o supunem votului propunerea 

dumneavoastră dacă sunteți de acord și vom vota. Având în vedere că nu există introdusă această 

obiecțiune în sistemul de vot, o să vă rog să procedați la vot prin ridicarea mâinii. Cine este pentru ca 

aceste observații să fie excluse din procesul-verbal, deci după închiderea ședinței? O să rog colegele de 

la Secretariat să procedeze la numărătoare. Evident o să întreb și în online. Domnul Bârgău Marian-

Aurelian, dacă sunteți de acord cu propunerea formulată? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Abținere. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian Alberto-Iosif? 

Domnul Caraian? Doamna Cășvean Cătălina?  

Doamna Cătălina Cășvean (vot online): Pentru. 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Mă auziți? Pentru. Caraian, pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Am înțeles, da. Am notat. Domnul 

Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Eu mă abțin. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-Cristina?  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Abținere. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Haliț Raluca-Nicoleta?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (vot online): Pentru.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Abținere.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Mă abțin. 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned ? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Mă abțin.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și întreb și în sală. Cine se abține? În 

sală, dacă sunt abțineri? Voturi împotrivă? Așadar, cu 22 de voturi pentru și 5 abțineri exprimate în 

online se exclud aceste mențiuni din  proces-verbal, după închiderea ședinței. Deci vorbim de mențiunile 

de după închiderea ședinței.  

Propunerea de eliminare a  discuțiilor purtate după ce Secretarul General al Sectorului 1 a declarat 

închisă ședința Consiliului Local al Sectorului 1 din data de 3 februarie 2022 formulată de domnul 

Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință a fost aprobată cu 22 de voturi pentru și 5 abțineri 

– 27 de consilieri locali prezenți în momentul votului. 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Așadar, cu privire la procesul-verbal 

din 3 februarie... îl supunem și pe acesta aprobării și, implicit, descărcării dumneavoastră. O să vă rog 

să vă exprimați votul. Din online, domnul Bârgău Marian-Aurelian? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian Alberto-Iosif? 

Domnul Caraian? Doamna Cășvean Cătălina? 

Doamna Cătălina Cășvean (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-Cristina? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Haliț Raluca-Nicoleta? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (online): Îmi puteți spune ce votăm, că nu am înțeles. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Deci, descărcarea și, implicit, 

aprobarea procesului-verbal al ședinței din 3 februarie!? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumesc. Doamna Iacob Oana? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan? Domnul 

Ozata?  

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și domnul Vicol Ned?  
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Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian? Așadar, la 

momentul votului sunt 26 de consilieri prezenți, cu unanimitatea voturilor celor prezenți, acest proces-

verbal a fost aprobat și prin urmare descărcat.  

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL AL SECTORULUI 

1 DIN DATA DE 03 FEBRUARIE 2022 A FOST APROBAT CU UNANIMITATE DE VOTURI – 

26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnule Președinte, eu vă 

mulțumesc. Domnule Președinte, vă predau lucrările ședinței. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc și eu. Bună ziua tuturor. 

Astăzi o să avem 3 cetățeni care au venit în fața noastră. O să-i ascultăm pe dânșii. După aceea o să 

mergem către ordinea de zi. Invităm pe domnul Marghescu și doamna Marghescu mai întâi. Să vă puneți 

și căștile să ne și auziți. Și puteți apăsa pe buton acolo, cel de microfon. Vă rog! 

Doamna Gabriela Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Bună ziua, doamnă primar! Bună ziua, 

domnilor consilieri! Mă numesc Gabriela Marghescu. Locuiesc în sectorul dumneavoastră, mai exact pe 

Strada Neagoe Teodor nr.1, Cartier Depou București-Triaj. Ca să pot să vă expun problemele cartierului, 

aș dori să vă întreb, probabil, nu știu exact în ce măsură voi primi un răspuns, dacă cunoașteți acea zonă, 

mai exact acel cartier. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Bună ziua, doamnă! Este sectorul 

nostru, nu numai al meu. Da, cunosc acest cartier. Am fost recent, chiar la intersecția între... un pic mai 

departe  de fapt, între Godeanu și strada Magheri. Este o intersecție unde sunt multe accidente și am 

cerut explicit la Administrația Străzilor să prevedem acolo o altă intersecție, adică mai securizată pentru 

că e problematic... În acest cartier, lângă Colosseum, am fost de mai multe ori. Trebuie să mă duc un pic 

mai în nord spre dumneavoastră. Da, văd unde este strada Theodor Neagoe și o să vin, mai precis, pentru 

a înțelege acest mic grup, în acest mic cartier cu străzi care sunt am văzut, sunt asfaltate. O să vin ca să 

înțeleg mai bine care sunt celelalte probleme pe care le are cartierul, dar vă ascult. 

Doamna Gabriela Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Da, ca să intrați în cartier trebuie să treceți 

de calea ferată. Cartierul este practic o insulă înconjurată de cale ferată. Nu cred că ați ajuns vreodată 

acolo. Foarte puțini din primărie au ajuns. Dar nu s-a întâmplat nimic. Nu știu exact dacă cunoașteți 

problema acelui cartier. Suntem în jur de 500 de persoane. Nu avem gaze, nu avem apă curentă, iar 

canalizarea stă să se înfunde. Nu avem acces spre oraș. Nu putem ieși decât pe la calea ferată unde stăm 

câteodată cu orele ca să putem ajunge la locul de muncă. De-a lungul timpului, mai exact... în altă ordine 

de idei, să știți, doamna Primar, că v-am votat cu două mâini, v-am acordat încrederea mea. Nu neapărat 

că vă cunoșteam, din dorința de a scăpa de domnul primar al PSD-ului. Și am sperat că lucrurile se vor 

schimba. Până în acest moment nu s-a întâmplat, dar în continuare avem speranțe. 
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Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Da, doamnă, îmi cer scuze că nu 

am reținut numele dumneavostră de familie. O să-mi dați numărul dumneavoastră de telefon și o să vin 

în cartier ca să discutăm, mai precis. Eu știu de acest cartier pentru că sunt mai multe cartiere care sunt 

niște enclave între căile ferate în Sectorul 1. Este o problemă. Suntem un sector care are mai multe 

probleme de circulație. Spuneți dumneavoastră că aveți o problemă de acces. Avem salba de lacuri, 

avem toate căile ferate care sunt specifice sectorului nostru. Am inițiat mai multe protocoale care nu au 

fost mereu susținute, dar sunt convinsă că în viitor vor fi susținute de Consiliul Local pentru a crea niște 

pasaje. Sunt cel puțin trei pasaje despre care am mai vorbit în acest Consiliu Local. La dumneavoastră 

o să identificăm unde am putea să creăm un pasaj mai bun, cum putem să lucrăm cu CFR. Cu CFR la 

ora actuală avem mai multe proiecte. Unul este un studiu de prefezabilitate pentru pasajul Constanța 

care într-adevăr acolo se circulă, dar nu se circulă suficient de bine pentru un cartier imens. Asta am vrut 

să vă spun. Lucrăm cu CFR și nu este un lucru care se va rezolva într-un an, să știți. Până reușim să 

facem și prefezabilitate și fezabilitate, serviciul public de căi ferate este un serviciu complex și necesită 

studii serioase până rezolvăm problema unui pasaj care implică căile ferate. În ce privește partea de 

alimentație cu gaz, să știți că mă întâlnesc în mod regulat cu cei de la Distrigaz Sud Rețele, sunt cei care 

se ocupă de infrastructura de gaz, la cel puțin două luni, pentru că sunt investiții pe care ei le duc în 

sectorul nostru și mereu cerem investiții mai mari. Avem și niște protocoale cu ei unde încercăm să 

îmbunătățim infrastructura de gaz. O să avem în vedere și cartierul dumneavoastră. Știți că este și 

cartierul Chitila Triaj care este în această situație. E un lucru care trebuie făcut, dar va lua timp exact 

din același motiv. Faptul că trebuie ei să subtraverseze căile ferate și asta creează un obstacol care este 

complicat și dificil de depășit. Dar la asta lucrăm. Pe partea de apă, avem aceleași întâlniri cu firma care 

se ocupă... care are în delegare serviciul de de apă. Sunt cartiere noi care au aceeași problemă. Nu sunteți 

singurul cartier care are o problemă de alimentație cu apa. La fel, aici trebuie să lucrăm cu ei să înțelegem 

problemele, să le înțelegem problemele și să investim noi alături de ei pentru această alimentație cu apă. 

Și aici facem un masterplan și o să vedeți că cartierul dumneavoastră este inclus în acest masterplan. 

Dar, la fel, nu este un lucru care se va rezolva într-un an, doamnă, este un lucru care trebuie inițializat... 

să avem protocoalele semnate, votate în Consiliu și lucrurile vor merge pe o linie linie dreaptă spre 

investiția finală. 

Doamna Gabriela Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Vă mulțumesc foarte mult pentru 

răspunsuri, însă din punctul meu de vedere problemele rămân în continuare nerezolvate și cu șanse mici 

de a se rezolva în viitor. În primul rând vreau să vă spun că am lucrat 15 ani la CFR, acum lucrez la 

CNAIR, la drumuri și lucrurile cu subtraversările nu sunt atât de grave pe cât le-ați prezentat 

dumneavoastră. Se fac subtraversări în mod curent. Se obțin foarte ușor avizele din CTE. Ideea e ca 

cineva să prezinte un proiect și să se înceapă ceva. Aici ne-am izbit întotdeauna de probleme cu primăria, 

cu partea de investiții, pentru că am venit de foarte multe ori la primărie, unde domnul primar al PSD-

ului crease, să zic, un așa-zis grup de lucru. S-au făcut și ceva pași importanți, mai ales pe partea de 

cadastru. Doamna Haidemak a reușit să introducă toate terenurile în circuitul civil, dar nu știu de ce, la 

un moment, dat lucrurile s-au stopat. Eu, de când sunteți dumneavoastră primar, am avut câteva e-mailuri 

trimise către dumneavoastră prin care vă solicitam o întrevedere. Nu am primit niciodată un răspuns sau 

dacă am primit am primit în sensul că nu se fac întrevederi pentru că este pandemia. Trec și peste acest 
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aspect. Înțelegem toți situația pandemică din lume, însă nu știm exact la momentul ăsta în ce situație ne 

aflăm. Știu că nu-mi puteți da răspunsuri acum, nici nu cred că le pot cere. Însă aș vrea să plec de aici 

totuși cu un lucru: aș vrea să plec știind exact când vreau să iau legătura cu primăria prin cine să o fac. 

Într-adevăr, există domnul consilier Șerban care a venit de câteva ori la noi în cartier și care de fiecare 

dată și-a exprimat disponibilitatea de a ajuta și de a face ceva și îi mulțumesc pe această cale și sper să 

continue în acest sens. Puteți lua legătura cu dumnealui să vă aducă în cartier pentru că a venit de câteva 

ori... 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Știu asta! Știu asta! 

Doamna Gabriela Marghescu – cetățean al Sectorului 1: ...dar nu o să vă cer nimic concret acum. O 

să vă cer doar să mă puneți în legătură cu persoane din primărie care în momentul în care iau legătura 

cu dumnealor să-mi poată spună ceva sau să ajungă la dumneavoastră și să îmi dați anumite răspunsuri, 

nu direct, prin intermediul acestor persoane. Măcar atât să pot reuși astăzi în această ședință. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Dar puteți cere concret un termen, doamnă! 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Doamnă, ați lucrat la CFR, lucrați 

la CNAIR, deci știți foarte bine care sunt etapele unei investiții. 

Doamna Gabriela Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Știu foarte bine care sunt etapele unei 

investiții, dar înainte de a ajunge la etapele investiției trebuie ca acea investiție să fie pusă pe o hârtie și 

prezentată cuiva. Lucru care nu s-a întâmplat în 25 de ani, 30 de ani de la Revoluție, de când tot sperăm 

să trăim mai bine. Credeți-mă că eu trebuie să cumpăr apă în fiecare zi pentru mine și familia mea, o apă 

care este foarte scumpă și pe care trebuie să o beau, pentru că dacă beau apă din puț mă îmbolnăvesc. 

Eu trebuie să cumpăr lemne de 10.000 de lei pe iarnă ca să mă pot încălzi, în condițiile în care știți foarte 

bine cum sunt salariile. Iar lucrurile astea mă frustrează pentru că plătesc taxe de Sectorul 1, pentru că 

plec de acasă și fac două ore până la muncă, pentru că este un sigur mijloc de transport care vine din 

jumătate în jumătate de oră, ca să ies de acolo. Ca să ies de acolo trebuie să fac 20 de minute pe jos până 

la șosea, lucruri care ne încurcă viața de zi cu zi. V-am spus, nu vă cer în acest moment mare lucru. Vă 

cer doar să începeți ceva. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Da, doamnă... O să îl las pe 

domnul Viceprimar să vă spună ce-am făcut și care sunt demersurile pe care le întreprindem ca să 

schimbăm, că să avem un PUZ al zonei, care ne va permite să facem mult mai mult.  Dar și eu vă spun 

care sunt etapele la care lucrăm. Trebuie un protocol cu CFR. Aici e mai simplu, în sensul că n-avem 

nevoie să fie protocol tripartit și cu Primăria Generală, cum este pentru Pasajul Nordului sau Pasajul 

Constanța sau Pasajul Parcului. E doar între noi, între CFR și noi, deci trebuie acest protocol semnat 

împreună cu ei, adică ei să fie de acord. Dacă ei vor să facă investiția, suntem de acord să o finanțăm. 

Dacă noi o facem, tot la fel, o finanțăm. După ce avem acest protocol trebuie să facem studiul de 

fezabilitate... prefezabilitate și să vedem dacă este nevoie de el sau nu ne trebuie ... și tema de proiectare, 

dar asta facem împreună și să mergem mai departe. Pentru acest protocol cu  CFR de un an lupt ca să 

fie semnat, știți? Adică să avem o redacție, un protocol comun cu ei. Dacă mă ajutați cu cineva de la 

CFR care este gata să se implice pentru acest proiect, lucrurile vor merge mai bine. 
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Doamna Gabriela Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Voiam să vă spun că de-a lungul timpului 

mi-am oferit disponibilitatea, de fapt am reușit de multe ori cu Doamna Haidemak care s-a implicat să 

ajungem la CFR și să reușim anumite lucruri în legătură cu situația juridică a terenurilor din cartier, care 

la acest moment este rezolvată. Era punctul de pornire pentru o investiție pe hârtie. Pusă pe hârtie și 

normal, urmați pașii. Însă lucrurile s-au blocat. Nu știu de ce!? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al  Sectorului 1: Noi cunoaștem foarte bine situația pentru 

că la Direcția de Urbanism vin cereri cu privire la modificările locuințelor imobilelor din zonă. Este o 

problemă pentru că PUG al Municipiului București are o încadrare în zonă T, așa cum am spus este o 

zonă specifică și specială mijloacelor de transport. Acesta este motivul pentru care noi nici măcar nu 

avem voie să dăm autorizații de construire să zicem a unui etaj sau mansardă, ci doar putem da autorizații 

de desființare sau, mă rog, alte lucruri mai puțin importante. Da, soluția este acest plan urbanistic zonal 

pe care noi îl inițiem și nu cuprinde doar zona noastră, cuprinde toată zona situată la sud de căile ferate 

pentru că doar așa putem să intervenim în trama stradală. Ăsta este și obiectivul nostru prin numeroasele 

PUZ-uri pe care le-am prevăzut și le-am votat în Consiliul Local. Acest PUZ va fi demarat și o să vedeți 

că sunt incluse și străzile în încercarea de a rezolva exact ce v-a spus doamna Primar, exact partea asta 

de tramă stradală, pentru că noi acolo trebuie să intervenim, inclusiv cu utilități. Deci știm problemele. 

Avem sesizări din partea cetățenilor. Sunt și investitori care ar fi dorit să construiască acolo micro-

cartiere, dar așa cum ați spus dumneavoastră nu au posibilitatea de a ieși și a intra. Vă dați seama că 

dânșii voiau să construiască imobile cu P+5 pentru vreo 600 de locuitori. Evident că am cerut puncte de 

vedere la instituții și ni s-a spus foarte clar: până nu se rezolvă intrările-ieșirile prin pasaje supra, 

subterane, orice metodă de a ieși din zonă, nu se pot da autorizații de construire și, evident, trebuie 

schimbată încadrarea care se face printr-un Plan Urbanistic Zonal. Deci lucrurile astea le avem în vedere. 

Nu pot să vă dau acum sigur un termen de finalizare, dar pot să vă confirm că lucrăm pe această 

problemă. 

Doamna Gabriela Marghescu – cetățean al Sectorului 1:  Mulțumesc frumos. Nu aș mai avea 

întrebări, deși mai am o mie, dar mă rețin. Aș vrea să vă rog foarte mult să îmi spuneți exact de acum 

înainte cum țin legătura cu primăria, la nivel înalt. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Doamnă, ați menționat aici pe 

domnul Remus Șerban. Să știți că eu lucrez cu consilierii locali și domnul Remus Șerban este consilier 

local. Este nivel înalt, cum spuneți dumneavoastră, și domnul Viceprimar este inclus în executiv. 

Doamna Gabriela Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Vom vorbi în continuare cu domnul Șerban, 

care probabil vă va expune dumneavoastră în continuare problemele de zi cu zi, care sunt aceleași. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mai avem câteva întrebări de la 

consilieri, vedeți și pe ecran. Domnul Șerban, domnul Tudose, domnul Oianu și doamna Popa. Domnul 

Șerban, vă rog! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Da, mulțumesc! Așa cum v-a spus și doamna Marghescu, am fost 

acolo de câteva ori, am vorbit cu dumneaei și cu tatăl dumneaei. Cunosc problemele, am informat de 
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fiecare dată conducerea primăriei, pe doamna Primar și pe domnul viceprimar Păiuși. I-am informat 

despre... ei  cunoșteau foarte bine situația de acolo. Într-adevăr, la concluzia asta s-a ajuns, că acea zonă 

trebuie inclusă într-unul din cele cinci PUZ-uri, lucru care din câte știu s-a și făcut. Deci este într-unul 

din PUZ-urile în lucru, pentru că dacă nu va fi sistematizată acea zonă, în afară de accesul pe sub calea 

ferată poate că ar trebui să fie și o ieșire undeva în centură. Dacă  aceste artere ar fi create este sigur că 

zona  s-ar dezvolta foarte mult. Ar veni și utilitățile, ar veni și bunăstarea pe care acești oameni o așteaptă 

de atâta timp. Da, vom rămâne în legătură, doamna Marghescu și am să văd... ce pot să vă promit că vă 

voi ține la curent mai des decât am făcut-o până acum, cu toate demersurile care se vor face aici la 

primărie, în ceea ce vă privește. Mulțumesc. 

Doamna Gabriela Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Vă mulțumesc foarte mult. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bună ziua. Aș dori să mă adresez atât doamnei Marghescu, cât și 

doamnei Primar. Doamna Marghescu, așa cum a menționat, înțeleg că a lucrat la CFR și la CNAIR și 

va putea să-mi confirme sau să-mi infirme dacă afirmațiile pe care le voi face acum sunt sau nu veridice. 

S-a făcut vorbire de către doamna Primar de un studiu de prefezabilitate și fezabilitate pentru Podul 

Constanța. Acest studiu nu este necesar, doamna Primar, pentru că  existenta unui proiect care prevedea 

lărgirea căilor de acces de la Podul Constanța fac parte din proiectul care nu s-a respectat și repet,  nu   

s-a respectat, la reabilitarea Podului Constanța. Acest proiect care prevedea lărgirea cu încă o bandă pe 

fiecare sens a existat, l-am văzut, am fost personal, asta apropos de implicarea în mandatul trecut, am 

fost personal la CFR, l-am avut în mână, l-am văzut. Faptul că nu s-a respectat în momentul în care s-a 

făcut reabilitarea Podului Constanța și s-a ales varianta unei cosmetizări și a unei reabilitări de formă 

este o vină care nu ne aparține în mod cert nouă, Primăriei Sectorului 1. Vinovații ar trebui căutați la cei 

care au executat acest proiect și trebuiau să respecte ceea ce era prins în acest proiect. Asta odată privitor 

la execuția studiilor de fezabilitate. Studiile de fezabilitate nu sunt decât o altă tehnică USR-istă, conform 

tehnicii consultanților, proiectelor care vor costa enorm, dar care nu se vor face niciodată. În toată 

alocuțiunea pe care dumneavoastră ați spus-o față de doamna Marghescu, cetățean al Sectorului 1, ați 

făcut referiri numai la execuția unor proiecte, unor studii de fezabilitate, unor studii de prefezabilitate, 

fără a da vreun termen, fără a spune ceva de vreo execuție. PUZ-ul zonei despre care vorbiti în zona 

de... PUZ-ul zonei despre care vorbiți în zona Chitila Triaj sunt tare curios să-mi spuneți în ce constă  ca 

diferență față de PUZ ul care acoperea întreg sectorul 1, anulat de către USR cu surle și trâmbițe și în ce 

măsură PUZ-ul propus de USR preia sau face alte modificări pentru acea zonă, inclusiv căile de acces 

despre care am vorbit. Pentru că singura diferență pe care am remarcat-o și am și  spus-o în Comisia de 

Urbanism este că într-adevăr PUZ-ul sectorului 1 avea principala vină că era gratuit. PUZ-urile pe care 

dumneavoastră le propuneți în dulcele stil pe care tocmai l-am menționat va costa cam un milion de euro 

de fiecare PUZ pe fiecare zonă și avem doar cinci până acum. Deci din acest punct de vedere ar trebui 

să reevaluăm un pic cunoștințele pe care, în primul rând dumneavoastră, ca fost consilier actualmente 

primar, dar fost consilier în mandatul trecut le aveați, și dumneavoastră și domnul Păiuși, cu care am 

colaborat în mandatul trecut, inclusiv pe subiectul CFR, inclusiv pe Chitila Triaj, inclusiv pe Pod 

Constanța. Ați avut în interiorul grupului dumneavoastră un consilier care cunoștea problema Podului 
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Constanța, așa cum cunosc eu problema gropii de gunoi și care a expus în mod repetat aceste probleme 

și în spațiul public... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose, haideți să 

concluzionăm și să revenim și la problema cetățeanului. Putem să revenim după aceea la Podul 

Constanța. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, sigur că da, și închid cu acest lucru. Nu este nevoie de un 

protocol cu CFR-ul, întrucât colaborarea dintre CFR și Primăria Sectorului 1 se derulează din mandatul 

trecut, pentru că altfel doamna Haidemak nu ar fi putut cadastra acele terenuri. Nu vă imaginați că se 

puteau cadastra fără acordul și fără existența unui protocol cu CFR-ul. Vă mulțumesc. 

Doamna Gabriela Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Doamna Primar, o să vă rog să mă lăsați pe 

mine un minut, doar un minut, pentru că aș vrea să îi răspund foarte pe scurt domnului care tocmai a 

vorbit. În primul rând că doamna Haidemak a făcut ce a făcut pentru că a vrut să facă și a fost implicată. 

Poate  singura  persoană   din mandatul domnului primar, nici nu mai știu cum îl cheamă că nu vreau 

să-mi aduc aminte. Deci a fost singura persoană implicată din această primărie care într-adevăr a reușit 

ceva. Și care mi-a cerut ajutorul, cu primăria... cu CFR-ul. Iar al doilea lucru pe care vreau să vi-l spun 

pentru că văd că sunt disensiuni clare aici între toate persoanele, probabil din diferite partide politice și 

că de aceea nu se întâmplă nimic bun pentru cetățeni, aș vrea să vă întreb dacă PUZ-ul acesta făcut de 

PSD era făcut, de ce n-au început investițiile? Știți, este ușor să vorbim și să spunem ce s-a făcut. De ce 

nu au început investițiile? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose și vă rog să 

concluzionăm, să nu deviem de la subiect ați venit cu niște...probleme specifice. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, o să-i spun doamnei doar numele unor persoane cu care am avut 

onoarea să mă întâlnesc și să discutăm această problemă. Domnul director general Mălăroi. Vă este 

cunoscut acest nume, bănuiesc. Doamna Nedelcu, domnul consilier al directorului general Ungureanu 

sunt persoane cu care m-am întâlnit personal și am discutat inclusiv de problema Chitila Triaj, inclusiv 

de problema Podului Constanța. Asta ca să ne lămurim. Într-adevăr, am avut un aparat pe care doamna 

Primar reușește să îl facă praf într-un an și jumătate, am avut un aparat care funcționa în această primărie 

și doamna Haidemak într-adevăr este unul dintre oamenii care și-a dat tot interesul și nu numai pentru 

problema dumneavoastră și pentru alte probleme. Ne-a sprijinit și cu groapa de gunoi și cu Greenfield, 

cu o grămadă de probleme pe domeniul dânsei prin care și-a demonstrat competența. Nu discut acest 

aspect. Dar a politiza lucrurile și a spune că nu s-a mai implicat nimeni din această primărie când vă dau 

nume de persoane cu care am comunicat și am colaborat exact pe această temă, mi se pare că este un pic 

forțat, ca să fiu politicos. Înțeleg că sunteți, așa cum ați precizat, votant cu două mâini al doamnei Primar. 

Nu este niciun fel de problemă. Dar ca să vă răspund și cu asta închid, PUZ-ul de care tocmai întrebați 

de ce nu s-a pus în aplicare a fost contestat și anulat cu vehemență de toți reprezentanții USR-ului și 

pentru sectorul 1 și pentru sectorul 6. Făcând o paranteză, acel PUZ cuprindea cele 11 hectare care vor 

fi noua groapă de gunoi din sectorul 1 în zonă verde. Puteți verifica acest lucru. Există planșe, există 

dovezi clare că ceea ce vă spun nu este nici o exagerare, nici o minciună. Așa că haideți să lăsăm un pic 

simpatiile politice. Nu știu dacă am avut ocazia sau nu să ne întâlnim și în cartier. Am fost și eu de mai 
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multe ori în cartier și cunosc problemele, inclusiv pentru partea de rețele utilitare, apă, canal, toate 

problemele care sunt la dumneavoastră în cartier. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Ce recomand și eu, de altfel, 

oricărui cetățean este să discute cu consilieri de la toate partidele politice. Este în interesul fiecărui 

cetățean să înțeleagă tot spectrul politic, să-și expună problemele peste tot, pentru că într-adevăr doar 

împreună le putem rezolva. Domnul Oianu, vă rog! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Bună ziua! Bună ziua, doamnă Mărgescu! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Marghescu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Marghescu... Marghescu. Nu știu de ce toată lumea v-a spus Mărgescu, 

dar uitați, am corectat. Doamna Marghescu, noi suntem aici, consilierii, să încercăm să vă ajutăm să 

puteți să vă rezolvați problema mai repede și să reușiți să scoateți acea eficiență din aparatul 

administrativ. Deci recomandarea mea foarte simplă este următoarea: am înțeles că nu vreți să cereți 

termeni. Este normal, e greu să vi se dea un termen, mai ales în situația aceasta și după acest un an și 

ceva de haos, dar un termen estimativ puteți să cereți, doamnă. Puteți să pretindeți aparatului primarului 

și  aparatului administrativ al primăriei să vă dea un termen estimativ de care să vă agățați și pe care 

după aia să-l urmăriți, în așa fel încât poate aparatul primarului va coborî din viitor în prezent și va 

încerca să găsească soluții, pentru că nu este de datoria dumneavoastră să găsiți soluții pentru aparatul 

administrativ, ci aparatul administrativ trebuie să găsească soluții pentru dumneavoastră. Astea sunt 

sfaturile directe și sincere pe care pot să vi le dau, identificându-mă și eu ca un simplu cetățean cu 

problemele dumneavoastră. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și doamna Popa. 

Doamna Daniela Popa: Bună ziua, doamnă! Daniela Popa sunt, actualmente consilier local, în trecut 

viceprimar. Știu că ne-am întâlnit de foarte multe ori și în special cu domnul Marghescu, cu tatăl 

dumneavoastră, pe care îl admir și îl stimez foarte mult. Cred că din 2018 au început întâlnirile noastre. 

Atunci am organizat un grup de lucru și am desemnat-o pe doamna Haidemak să se ocupe de această 

problemă pe partea de cadastrare și patrimoniu. Într-adevăr ne-am implicat foarte mult. Și sunteți, cred 

că sunteți de acord cu mine că am început demersurile. Cert este faptul că de un an și jumătate nu s-a 

mai întâmplat nimic. Însă vreau doar să vă mai înștiințez, pentru că tot avem astăzi pe ordinea de zi și 

bugetul local, că grupul PSD a făcut un amendament la bugetul local pentru alocarea sumei de peste 20 

de milioane de lei pentru proiecte de infrastructură în cartierul Chitila Triaj. Deci ne ocupăm. Nu 

contează culoarea politică, nu contează cine e primar. Important este să se facă. Și suntem aici pentru 

dumneavoastră. Dar ca să fie clar, doamna Haidemak a fost desemnată de mine și de domnul primar 

Tudorache ca persoană responsabilă cu acest grup de lucru. Vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doar așteptați și vă... așa, 

puteți să vorbiți. Nu mai apăsați, doar să cereți cuvântul și după aceea vă dăm cuvântul. Ok, acum puteți 

vorbi. 
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Doamna Gabriela Marghescu – cetățean al Sectorului 1:  Mulțumesc frumos, doamna Viceprimar, 

acum sunteți consilier, dar într-adevăr vă cunosc de foarte mult timp și am colaborat bine împreună. Nu 

știu exact ce s-a întâmplat în ultimii ani pe mandatul domnului Tudorache pentru că nu ne-am mai 

intersectat. Într-adevăr aveți dreptate în absolut tot ce-ați spus referitor la grupul de lucru, referitor la 

doamna Hidemak și la toate proiectele. Mi-ar plăcea să lucrăm. Eu personal, sincer, mi-ar plăcea să țin 

legătura în continuare și cu dumneavoastră, pentru că întodeauna ați fost disponibilă, drăguță și v-ați 

aplecat, așa, atenția spre noi. Într-adevăr nu contează culoarea politică, contează să se întâmple lucruri 

bune și avea dreptate și domnul consilier de la PNL că poate că ar trebui să cer anumite termene pentru 

că este un drept al nostru, al cetățenilor, să știm exact ce se întâmplă și când se întâmplă, însă fiind prima 

dată când particip la o ședință de acest gen, probabil că nici nu sunt... nu știu exact cum ar fi bine să pun 

problema. Aștept soluții de la dumneavoastră, specialiștii din primărie și din administrația publică și 

sper că lucrurile vor fi cum trebuie de acum înainte. Vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa, doreați să 

închideți sau... 

Doamna Daniela Popa: Da, doar o completare. După cum vedeți toți consilierii, toate grupurile politice 

din acest consiliu local cunosc problema, suntem alături și noi o să votăm cu două mâini pentru acest 

cartier. Vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Cred că aici suntem cu toții 

de acord. Domnul Marghescu, dacă dorește și dânsul? Și dânsul s-a înscris. 

Domnul Mărghescu – cetățean al Sectorului 1: Bună ziua! Sărut mâna, doamna Primar! Mă scuzați, 

sunt puțin cam răgușit. Pe lângă toate cele... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă puteți să vorbiți în fața 

microfonului. 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Am înțeles. Stau în acest cartier din 1948. 

Iubesc cartierul. Și e normal. Din 2002 de când era domnul Gherasim și pe urmă am continuat cu domnul 

Chiliman și am continuat cu domnul Dan Tudorache și acum continui cu dumneavoastră, am cerut aceste 

chestii: apă, gaze și eventual o trecere de pe autostradă în cartier. E foarte ușor de făcut. Eu o să vă pun 

o problemă de matematică pe care eu o știu foarte bine: dacă o sută de mașini care sunt în cartier... o 

sută de mașini care sunt în cartier intră odată și ies odată și dacă în medie ar fi 15 minute de stat la 

barieră, gândiți-vă la eșapare, gândiți-vă la benzină, gândiți-vă la timpul pierdut de oameni. Deci  banii 

nu contează, până la urmă că vi-i scoateți trecând ușor pe acolo fără să mai oprească și fără să se 

enerveze. Cu asta am terminat că v-a mai spus și fata mea ce a trebuit. Vă spun altă chestie pentru care 

aș vrea să-mi dați răspunsul pe loc. De ce de cinci luni în acel cartier la Neagoe Theodor 1 nu se mai 

vine să facă curățenie? Puteți să-mi dați un răspuns pe loc? 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1:  Nu, o să trimit Poliția de Mediu 

și Poliția Locală să verifice și să dea amendă și să discutăm cu salubristul, nu este în regulă. E o mare 

problemă asta. Nu știam. Sper că ați sunat la Poliția Locală din prima zi. Adică cum să nu vină să le 

ridice. Străzile din cartierul dumneavoastră fac parte din... 
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Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: E o singură stradă, doamna Primar. E Neagoe 

Theodor 1. E o singură stradă, nu-s mai multe. Sunt niște alei de o sută de metri pe care noi le curățăm, 

oamenii de pe stradă, că-s oameni foarte vrednici. La noi nu există ajutoare sociale, la noi nu există 

oameni care se bat, care fură sau care fac altceva. Dar măcar faptul că plătim impozite la fel cu cei care 

stau în Primăverii sau în Domenii găsesc că nu e normal. Deci nu e... Când m-am dus la Romprest, dă 

vina pe primărie. Când am vorbit la primărie, dă vina pe Romprest. Care ar fi adevărul până la urmă? 

Că să vă spun o chestie și îmi pare foarte rău, toți dau vina pe dumneavoastră și îmi pare foarte rău că 

eu vă susțin din tot sufletul. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Vă mulțumesc. O să am o 

discuție atunci cu Romprest ca să înțeleg cum  dau vina pe mine… 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Pe primărie, nu pe dumneavoastră. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Pe primărie, pe mine… Și vă 

promit că vom rezolva problema aceasta. Nu e normal. O să vă dau dacă vreți și protocolul semnat cu 

salubristul. O să puteți să verificați și dumneavoastră. Dar vom rezolva și e bine că ați venit în fața 

Consiliului Local să spuneți aceste probleme. Și vă mulțumesc pentru deschiderea și sinceritatea 

dumneavoastră. 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Cu plăcere și vă invit prin cartier. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Mulțumim mult, domnule! 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Sărut mâinile! Numai bine! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Era doar o întrebare la ce a declarat domnul mai devreme. Nu cumva acest 

cartier a fost scos din programul de curățenie sau micșorată frecvența, ia verificați, vă rog? 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Asta am întrebat și eu! Nu știu! 

Doamna Daniela Popa: Să verificați, domnule Viceprimar! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Șerban! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Da, deci domnul Marghescu m-a sunat să îmi reclame acest lucru. 

M-am uitat pe site-ul Romprest și Strada Theodor Neagoe apare deci cu program două zile pe săptămână, 

una pentru măturat și una pentru curățenia aceea mai light. Deci strada apare. I- am recomandat și eu să 

sune la Poliția Locală și să anunțe că prestatorul și nu-și îndeplinește obligațiile pe care și le-a asumat. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Bineînțeles, e important ca 

prestatorul să își îndeplinească obligațiile. Este important, de asemenea, și ce a spus doamna consilier 

Popa: să verificăm dacă în acele negocieri purtate de primărie, în acel protocol, dacă nu s-a umblat 

cumva la această stradă. 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Eu zic că dacă nu sunt oameni la curățenie 

să facă pe celelalte străzi mai rar și să își facă loc și pentru cartier. Nu e mare lucru la noi. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu cred că este se pune problema așa. 

Salubristul trebuie să își facă treaba. 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Am văzut, de cinci luni  și-o tot face. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Bună ziua, domnule Mărgescu! 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Marghescu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Marghescu! Cereți să vedeți programul de salubritate pe care îl are 

semnat, protocolul doamnei Primar cu operatorul respectiv, să vedeți și dumneavoastră dacă ce spun ei 

că e trecută strada dumneavoastră e adevărat sau nu. Cel mai bine! Știți cum e!? 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Știți ce se întâmplă? Să vă spun o chestie. 

Când era domnul Chiliman intram, mă așezam la masă cu dumnealui, chiar mă respecta prea mult, dar  

nu meritam. Altceva vreau să spun. Aici nu se mai poate intra în Primărie, de parcă e sediu NATO.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu, e pușcărie, domnule! Pușcărie! 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Pușcărie! Numai oameni de la Poliția Locală 

cu grămada. Nu poți să intri. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Acum sunteți în epoca Uniunea Salvați România. Așa se salvează 

România, domnul meu! Ca să știți! Trebuie să fiți un pic mai lucid, cu picioarele pe pământ. Cereți 

documente, cereți termeni estimativi și urmăriți termenii estimativi și cu documentele, cu dovada, nu cu 

vorbe care se spun pe gură, puteți în continuare să puneți un pic de presiune ca să vi se rezolve 

problemele, că altfel, vedeți și dumneavoastră, sunt multe ”o să”, ”o să” și nimic concret.  

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Prin ce să fac treaba asta? Prin telefon sau 

prin prezența mea aici? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prin prezența dumneavoastră aici, cum vedeți! 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Nu mă primește. Nu pot să intru. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Știu. Vă spun ceva, nici pe noi nu ne primește, stați liniștit. Și  nouă 

ne-a pus cartele peste tot, nici noi nu mai avem acces. 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Dar nu știu de unde sunteți dumneavoastră!?! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Noi suntem de la PNL, ăștia de aici. Dar nici noi nu avem acces la 

doamna Primar, stați liniștit. 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Mie îmi pare rău de altceva, că toată lumea 

dă vina pe doamna Primar. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Știm. Așa este, dar din păcate, doamna Primar a fost aleasă pentru 

asta, a fost încărcată cu responsabilitatea asta și cu onoarea asta. 
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Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Am înțeles. Domnul Chiliman nu a fost ales, 

a venit din ceruri, a venit din altă parte… 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da, da, domnul Chiliman și-a asumat responsabilitatea asta. 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Nu și-a asumat nimic. A avut opt ani domnul 

primar și eu am fost foarte bine cu dumnealui... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Ați văzut? Vă primea, vă respecta. 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Păi, dar degeaba. Eu i-am spus odată că-mi 

spunea: ”Stați jos, domnul Marghescu!” Zic: ”Mai bine mă înjurați!” … 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Asta înseamnă respect! Asta înseamnă respect! 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Dar n-a făcut, n-a rezolvat nimic. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dar haideți să vorbim în fața 

microfonului… Alte vremuri! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Se va întoarce. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Propun să continuăm ședința!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și domnul Gheorghe! Și vă rog să 

mergem mai departe! 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Și vă invit prin cartier, doamna Primar! 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Mulțumim, domnule! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Gheorghe! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da. Voiam doar să închidem discuția. Deja avem adresa 

dumneavoastră. Doamna Primar, mai faceți o verificare și comunicați-ne și nouă dacă acele străzi, dacă  

acea stradă este doar cu întreținere sau este și cu curățare sau care este situația. Comunicați și domnului 

Marghescu…  

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Marghescu. E greu. E turc. Sunt turc. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Acceptăm și turci în România. După cum vedeți suntem o 

comunitate mixtă: francezi, turci, români… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Avem chiar un coleg consilier local… 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Turcii sunt periculoși, știți! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna   Primar,  este mai simplu așa, nu? Să faceți o verificare, 

să-i trimiteți și dumnealui și nouă, să vedem dacă acea stradă este inclusă sau ce se întâmplă acolo!?! 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Dacă nu aveți mașini la primărie, vin eu cu 

mașina mea. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Știți, e un alt subiect acesta. Există 

mașini. 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Deci, doamna Primar,  încă o dată, vă respect 

foarte mult și vă invit prin cartier. Veți fi primită cu pâine și sare. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Mi-ați spus deja. V-am spus că 

v-am apreciat. Mulțumesc mult, domnule! 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Sărut mîna! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Deci  mai mult, eu acum mă uit pe site-ul celor de la salubritate. 

Cum se numește strada? Neagoe Vodă sau…? 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Theodor Neagoe 1. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Eu vă propun să continuați 

discuția cu domnul Marghescu și … 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Domnul Podaru și mergem către 

doamna Trifan. Deci... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Miercuri, miercuri… miercurea este zi de curățenie, așa apare aici! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Podaru!  

Domnul Dan-Niculae Podaru:  Nu. Nu mai doresc. Aș fi spus același lucru ca domnul Dinu Gheorghe: 

să se verifice și să-i ofere și domnului și nouă un răspuns vizavi de situația străzii.  Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Trifan și după aceea 

mergem către ordinea de zi. 

Domnul Grigore Marghescu – cetățean al Sectorului 1: Mulțumesc frumos. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu  - Președinte de ședință: Mulțumim și noi. 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Bună ziua, doamna Primar! Bună ziua, domnule 

Viceprimar! Bună ziua, domnule Președinte de ședință! Bună ziua, doamnelor consilieri și domnilor 

consilieri! Numele meu este Adela Trifan. Vorbesc în calitate de locuitor al Sectorului 1 și chiriaș al 

Primăriei Sectorului 1, deoarece dețin un spațiu în Piața Aurel Vlaicu. Doamna Primar mă cunoaște 

foarte bine. Domnul Viceprimar foarte bine mă cunoaște. Am venit de nenumărate ori cu rugăminți, dar 

în ultimul an și jumătate nimeni nu ne-a mai răspuns la nicio problemă pe care o avem. Anul trecut am 

primit acasă o hârtie în data de 21.09. A noua, da?! Precum că am de plată un impozit pe 33 de metri 

pătrați de 73.378,27 de lei. Nici măcar elementarul bun simț... Cei de la Taxe și Impozite îmi spun 

"Spațiul 7 din Piața Aviației". Piața Aviației este... adică cunoscută nouă, cetățenilor, ca Piața Băneasa. 

Noi suntem Aurel Vlaicu. Spunându-mi, deci chiriaș de 14 ani în piața aia, să mă duc să stau pe la ușile 

dumnealor... Când am văzut suma asta, mă mir că nu mi-a venit rău să cad jos! Uitați-o, scrie alb pe 

negru! Deci ieri, zilele trecute, am primit o hârtie din nou, pe 14.01 mai... Nu am văzut punctul, după 

1101 am văzut ”.00”...Am crezut că 1 miliard o sută. Să cad jos în magazin. Nu se poate așa ceva! 33 



20/41 

 

de metri pătrați. Apartamentul meu situat în sectorul 1 are 63 de metri pătrați și plătesc 280 de lei 

impozit. Și aici plătesc 1100... Ba nu.. 73...730 de milioane vechi. Nu se poate așa ceva! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamnă, doamnă... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Vă ascult!  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Într-adevăr, ne-am întâlnit de 

nenumărat ori... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Numai puțin...! Dacă vorbesc cumva mai tare... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: De fiecare dată... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Stați puțin...Dacă vorbesc cumva mai tare... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Bun! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Este defect că sunt răgușită. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Am înțeles, doamnă! De fiecare 

dată durează foarte mult aceste discuții. Eu v-aș ruga să fim mai eficienți... Aveți, într-adevăr, înțeleg, o 

nelămurire referitor la taxe locale. În general, ei nu fac greșeli. 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Păi uitați aici, doamna Primar! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Am înțeles! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Ia uitați! Uitați-le aici, doamnă Primar! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamnă, mă lăsați să vorbesc? 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Domnul meu, ce scrie aici? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Bun! Doamna... știți...  

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Vă ascult! Vă ascult! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: …discursurile cu 

dumneavoastră sunt mereu un pic dificile, pentru că sunteți... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Nu sunt, doamna Primar, dificile! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vedeți? Nu mă lăsați să vorbesc! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Vă ascult! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Bun! Eu vă propun să... o să fac 

acum o poză cu telefonul despre înștiințarea pe care ați primit-o. O să vorbesc cu taxele locale. O să vă 

pun în contact cu ei și vă vor lămuri, dar să... nu știu ... acum, în fața Consililului Local, o să vedeți, 

fiecare consilier o să intervină, să spună că nu e bine, că nu am făcut, că nu știu ce... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Bun! 
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Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Dar doamna... la ce... Înțelegeți, 

trebuie să clarificăm situația cu taxele locale... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Doamna Primar! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Ei nu pot să verifice acuma... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Doamna Primar, am înțeles! Ăsta este punctul 1.  Vă   

rog frumos, lăsați-mă să vorbesc că timp de un an și jumătate m-am luptat să ajung în aparatul 

Primarului. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Dar doamna... vă rog mult, vă 

rog mult! Eu v-am ascultat ore... sunt deja ore din viața mea pe care le-am petrecut ascultându-vă, 

înțelegeți? 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Doamna Primar, piețele...? Dați-mi, vă rog, hârtia! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Eu știu că aveți.... Sunteți 

supărată pentru... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți, vă rog, să vorbim... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Nu sunt... doamna Primar, vă rog frumos să mă lăsați 

să vorbesc! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Vă rog frumos, eu v-am ascultat 

foarte, foarte mult... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu  - Președinte de ședință: Doamna Trifan! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Doamna Primar, vă rog frumos să mă lăsați să 

vorbesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Trifan! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Vă ascult! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mă ascultați un pic? 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Vă ascult! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog frumos, haideți să vorbească 

fiecare persoană. Așteptăm răspunsul de la cealaltă... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Dacă doamna Primar nu mă lasă să vorbesc... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă lasă, dar haideți... Fiecare om în 

parte...  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Păi, doamna Trifan? 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Vă ascult! Uite... Eu tac, doamna Primar, și vă ascult.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc! 
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Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Bun! Eu ce am spus este că 

problemele pe care le aveți, deja le știm în mare parte. Această problemă cu DGITL-ul nu o știam.... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Păi vedeți? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da, dar eu nu pot să vă ajut dacă 

veniți așa fără să ne spuneți înainte că aveți o problemă cu DGITL și să verificăm cu cei care fac calcule, 

cum funcționează, da? 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Doamna Primar, luni, luni am dat telefon... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Luni? 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Ascultați-mă puțin! Astăzi suntem vineri. Am sunat 

la toate telefoanele din Primărie să-mi spună toată lumea că piețele sunt în administrarea Primarului, 

aparatul Primarului! Spuneți-mi și mie ce înseamnă aparatul Primarului? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da, ați vorbit de un apartament... 

Acum vorbiți de piață. 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Doamnă, păi aici îmi vine hârtie. Îmi scrie pe strada 

Măguricea, apartament-spațiu 7. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamnă, vă rog mult, nu 

rezolvăm problema asta în fața Consiliului Local! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Vă rog frumos să... Domnilor consilieri, vreau să vă 

rog frumos să mă ascultați! Deci eu de un an și jumătate în acea piață nu am femeie de servici. Deci eu 

mătur, spăl tomberoane, sunt paznic. Despre ce discutăm?! Uitați poze aici! Este posibil ca în Perla 

Sectorului 1 și a Bucureștiului, care este Sectorul 1, să dăm cu coasa ca la țară?! Uitați poze cu coasa! 

Uitați-mă cum spăl piața cu producătorii în ea... Și eu spăl! Ca să nu ne împuțim. Știți ce am făcut când 

a venit DSV-ul să dea autorizație pentru piețe? Am adus vinaromul de acasă și am văruit cu 

administratorul de piață. Nu se poate așa ceva! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Trifan? Doamna Trifan, o 

secundă! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Uitați-vă, soțul meu dă cu mătura! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Trifan? 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Vă ascult! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Puteți să vorbiți mai, mai încet, liniștită? 

Vă auzim, microfonul este activ. 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Bun! Uitați coasa cu care am tăiat iarba. Uitați coasa, 

domnilor consilieri! Vă pun pozele. Uitați aici... Soțul meu, cum a venit și dă... strânge iarba, da? Ce 

vreți să vă spun? Că m-am dus... este Școala 12 gard în gard cu noi... M-am dus pe trotuarul de vizavi 

și am dat cu mătura, că am și eu copii... Pentru că erau frunzele până la gleznă. Eu am înțeles. Vreau să 
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vă întreb, domnilor consilieri, de ce ați desființat Administrația Piețelor? Noi, chiriașii, noi, chiriașii, 

suntem suspendați, da? Doamna Primar, răspundeți-ne, vă rog frumos, de ce ați desființat Administrația 

Piețelor?! De ce n-ați lăsat un birou unde ne putem adresa și noi cu o sesizare? Dumneavoastră știți ce 

înseamnă să-ți spună un administrator de piață că este normal să își bage bani în buzunar de pe tarabe 

că vine cu mașina la servici?! Știți ce înseamnă, doamna Primar... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Să-ți dea un șef de piață cu piciorul în baxurile de 

legume că nu ai voie să depășești? Spuneți-mi și mie unde să mă adresez? Spuneți-mi unde să mă 

adresez? Spațiu...uitați-l pe soțul meu, repară piața deasupra, că ne plouă în ea! Sunt singură acolo! Sunt 

singură! De patru luni de zile nu vine niciun administrator de piață. Fuge de piața aia ca de dracu! Este 

cea mai frumoasă piață din sectorul 1, după Mureș, care este nouă. Uitați, parcări în fața mea, am două 

locuri de parcare. Sun de un an și jumătate la ADP să sudeze parii ăia pe care i-am luat de acolo că mi 

i-a rupt. Îmi spune ”Nu avem pe cine să trimitem, stimată doamnă, că nu știm dacă noi mâine mai suntem 

angajați sau nu!" Sun la Poliția Locală, care este vizavi de noi, pe Prometeu, îmi spune: "N-avem 

echipaj, doamnă, să trimitem!" De indivizii ăștia care au luat parcarea... ieri m-a scuipat unul, să știți! 

Am închis piața, am pus din magazinul meu, că doamna Primar știe, da? Pentru că se duc în spațiul 

verde, în spate și își fac nevoile. Țin porțile închise să nu fure tomberoanele. În piața aia numai noi... 

Eu... de un an și jumătate nu mi-a adus cineva o sticlă de detergent. Nu se poate așa ceva! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1:  Nu se poate așa ceva! Lăsați-mi-le aici! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Deci să concluzionăm un 

pic... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Nu, nu, lăsați-le aici! Vi le dau eu după aceea. Deci 

nu se poate așa ceva! Rugămintea, înființați un birou pentru piețe! Piețele din sectorul 1 sunt un dezastru! 

Oamenii nu au curaj să vorbească. Da? Eu, după ce m-am adresat aici, eu mă aștept, să știți, că voi fi 

vizitată de diferite persoane. Dar nu e nicio problemă. Dacă este nevoie, recurg și la metode mai puțin 

ortodoxe, cum se zice. Rugămintea mea... Doamna Primar, în campanie, mi-a arătat că va face piața, că 

va bate Oborul. Așa mi-a spus. Mi-a pus un gard în față acolo, ne-a luat parcarea, să dea la Școala 12. 

Să știți că noi suntem locuitori ai cartierului. Uitați cum sunt grupurile sanitare! Ia uitați cum sunt 

grupurile sanitare, fără becuri și cabluri, da?! Eu dau cheia la oameni să se ducă la toaletă. Nu se poate 

așa ceva! Nu se poate așa ceva! Unde suntem?! În ce țară suntem?! În ce țară trăim?! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Să știți că așa este și în Piața 

Băneasa, Aviației, cum scrie sus pe tablă! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Toate piețele din sectorul 1... este o cocină! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am fost și eu ieri acolo... toaleta este 

absolut deplorabilă! 
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Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Este o cocină...Să știți că am prins și regimul 

Chiliman și regimul Tudorache, dar nu am suferit de femei de serviciu, nu am suferit de curățenie. 

Doamna Primar ne-a trimis hârtie anul trecut, în 23 martie să nu zic... Sau 16 martie... da? Prin care îmi 

comunică  să particip la măturatul străzilor. Eu făceam lucrul ăsta. Mi-a scris că dânsa este administrator 

al Sectorului 1 Municipiului... Primar. Păi ori administrator ori primar?! Ce este? Da? Nu am, menționez, 

5 bani datorie către Primărie la factura de chirie. Vă spun, luna asta nu am să plătesc! Am să fac o grevă, 

cum se zice, și nu am să plătesc! Doamna Primar, este cazul să vă uitați în ochii mei! Eu v-am primit cu 

drag acolo în piață și eu v-am arătat toate problemele care au fost. Rugămintea... noi suntem locuitori ai 

Sectorului 1 și dorim să vă uitați în ochii noștri. Aparatul Primarului sunteți dumneavoastră! M-am dus 

vizavi la bloc la un domn care tăia cu ADP-ul și mi-a spus că să veniți dumneavoastră să tăiați iarba, că 

piețele sunt în atribuția dumneavoastră. Este posibil așa ceva, doamna Primar? Am văzut că 

dumneavoastră faceți piața la Bucur Obor, că e curat. Vă rog frumos, domnilor consilieri, înființați un 

birou pentru piețe! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna... știți că e atribuția doamnei 

Primar... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Deci eu, dacă la mine în piață se sparge o țeavă, 

și...la ora 4 eu nu mai pot să sun administratorul, că-i telefonul lui personal, da? Eu pun becuri, eu descui, 

eu încui, eu repar țevi, eu și cu soțul meu. Veniți, vă rog frumos, vă invit pe toți consilierii care doriți să 

vedeți acea piață! Este... se deteriorează stând. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok! Mulțumim! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Uitați, asta este hârtia! Am fost la doamna Cosima, 

am fost, doamna Porumb, la dumneavoastră și am vorbit acum un an de zile cu doamna Cosima? Am 

venit bou și am plecat vacă! Da? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți, vă rugăm, să păstram un ton și 

un limbaj decent! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Îmi cer scuze, dar... Nu, nu, asta este o zicală 

românească, da? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Știu, știu. Ceea ce spuneți însă... Ok… 

S-a întâmplat ceva. Dacă putem să dăm sunetul mai jos, dragi colegi. Ceea ce ne spuneți ține de... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Deci eu am un defect în gât. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu    - Președinte de ședință: Nu, nu, nu... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Acum patru luni s-a prăpădit mama mea... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rugăm... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1:  Și am suferit un șoc. Și asta este problema, nu că 

țip, asta am și spus de la început. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: S-a modificat ceva chiar acum la tehnic 

și dintr-o dată ne-a sărit sunetul în sus. O să ascultăm și câțiva consilieri locali. Doresc și dânșii să vă 

pună niște întrebări. 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Vă rog! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ce voiam să spun... Din punctul meu de 

vedere este o problemă pentru că spuneți că se iau șpăgi de către cei de la administrație, că nu vin, nu 

au grijă de piață, toaletele sunt deplorabile, ADP-ul nu își face treaba în zonă, Poliția Locală nu își face 

treaba în zonă, deci sunt niște probleme grave, din punctul meu de vedere și Primarul și aparatul 

Primarului trebuie să verifice aceste lucruri și trebuie să aibă grijă de piețe. Piețele noastre arată absolut 

deplorabil! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Domnule Președinte de ședință, eu m-am judecat 

timp de trei ani de zile cu fosta administrație, da? Cu a domnului Nițu, pe vremea domnului Chiliman, 

pentru că n-am dat foloase necuvenite, mi-a închis curentul și m-am judecat cu dumnealor.  

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Domnule Președinte, aș dori să iau și eu cuvântul cu doamna, 

vă rog! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Și nu mi-e frică, să știți!  Doamna Primar știe. La 

domnul primar Tudorache am intrat cu "domnule primar". Eu așa am intrat în primărie asta. Dar acum 

de un an și jumătate mă lupt să ajung și datorită doamnei secretar... Poate e bine sau nu e bine să spun, 

a doamnei Viceprimar, care a fost singura care mi-a răspuns la telefon luni în primărie asta. Și mi-a spus 

că este ședință de consiliu azi, să fac o cerere. Vă spun sincer, nici nu mă așteptam că mă primește 

cineva. Eu astăzi am închis magazinul, primesc mesaje că nu știe lumea ce se întâmplă, de ce este închis. 

Că toată lumea este revoltată că se închide acea piață pentru acea Școală 12. Acolo nu a fost terenul 

Școlii 12, doamna Primar. Terenul Școlii 12 a fost unde este Grădinița de Hipoacuzici, unde sunt 

blocurile alea galbene. Noi locuim de când s-a făcut cartierul acolo. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Haideți să ascultăm și pe domnul 

Oianu! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Ascult întrebările. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da! Bună ziua, doamna Trifan!  

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Bună ziua! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Aici este o problemă care a început de anul trecut, de la începerea 

acestui mandat, în care organizarea doamnei Primar a eliminat direcții, printre care și Direcția Piețelor 

și de Cultură... În sfârșit... E un plan al doamnei Primar. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vă las să discutați cu consilierii. 

Într-adevăr, eu sunt obligată să mă ocup de școală, da? Vă las să discutați...După concluzia asta... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Deci eu am numărul dumneavoastră personal. Eu 

am numărul dumneavoastră personal de telefon... O să vă sun.. 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: Pleacă, pleacă, pleacă. Noi nu plecăm? Dacă pleacă doamna Primar... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Dar să știți că.... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Uitați, așa, așa tratează pe toată lumea...Da... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Aș vrea să stați de vorbă cu noi, doamna Primar! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Așa tratează pe toată lumea doamna Primar. Ca să știți. Să vă spun 

ceva. Una din atribuțiunile doamnei Primar este să asculte cetățenii. După care... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Nu îi face plăcere, domnule Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Să vă spun ceva. Legea prevede program de audiențe publicat pe site. 

Nu există! Doamna Primar de fapt nu face audiențe, nu are audiențe cu cetățenii. 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Am văzut! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Trebuie să cereți audiență pentru că doamna Primar are în aparatul 

primarului... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: De un an și jumătate mă chinui... de un an! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Are în  aparatul primarului problema piețelor. A desființat și a disipat 

toată direcția.  

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Foarte rău! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Ca să nu se mai poată vorbi cu nimeni. În sfârșit... Deci astea sunt 

lucrurile foarte clare pe care trebuie să le înțelegeți. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1: Bună ziua!  

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Bună ziua! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1: Într-adevăr, ne-am văzut anul trecut. V-ați 

văzut și cu doamna director. Între timp, la câteva luni, dumneaei n-a mai fost director. În fine... S-au 

schimbat nenumărați directori în ceea ce privește partea aceasta de administrare a piețelor. Și e foarte 

greu în momentul în care nu ai continuitate să poți să finalizezi ceva. Știm situația de la dumnevoastră. 

Din păcate, noi toți aici cei din sală suntem în momentul ăsta... sună urât ce vă spun, dar neputincioși... 

Pentru că așa cum v-au spus toți, Administrația Piețelor este într-adevăr în subordinea doamnei Primar 

și probabil v-a transmis deschiderea dumneaei, sperăm noi, astfel încât să vă rezolve și problema. În 

rest, consilierii știu toată situația respectivă. Avem și noi aici consilieri care locuiesc în zona respectivă, 

știu foarte bine piața, știu problemele și încercați... încercăm mai departe și sper să obțineți niște 

răspunsuri de la doamna Primar. Pentru că doar dumneaei, din păcate, vă poate ajuta în această problemă, 

având Administrația Piețelor în subordine... Ce-a mai rămas din Administrația Piețelor că nu mai avem 

nicio direcție sau un birou concret... 
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Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Foarte rău! Foarte rău! Fac apel la dumneavoastră, 

la consilieri, înființați din nou Administrația Piețelor. Nu se poate! Noi nu avem cui să ne adresăm că se 

arde o lumină, că se arde un bec, că se sparge o țeavă, că se rupe un WC. Ce vreți să vă spun? Eu nu pot 

să mai dau drumul oamenilor care vin în piață la toalete pentru că mi-a spus foarte clar că dacă se sparge, 

plătesc. Asta este problema. Doamna Cosima, după ce am venit la dumneavoastră anul trecut și la o lună 

de zile am luat legătura, tot așa prin zeci de mii de telefoane în primărie, mi-a spus că dacă nu îmi 

convine să-mi iau bocceluța să plec. Da? Nu mi se pare logic și normal și corect lucrul ăsta. Atât timp 

cât un om ești bun platnic și nu ai 5 bani datorie către doamna Primar, către Primăria Sectorului 1... Și 

dânsa ne sfidează și pleacă și spune că are treabă cu școala. Ca să nu spun că am fost și eu la ADP acolo 

sâmbătă să văd și eu ca cetățean al sectorului 1 care a împuțit de miros și de putoare în cartierul de fițe 

Aviației și am fost sechestrați acolo înăuntru. L-a trimis pe un domn polițist local, plătit din banii noștri, 

să ne pună lacătul la ușă. Ia spuneți! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1:  Ce putem să vă mai spunem? Înțeleg că 

ați sesizat... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Cartierul de fițe Aviației... 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1: Înțeleg că ați sesizat toate problemele și că 

trebuie să primiți un răspuns la ele și niște soluții. 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Cartierul de fițe Aviației este o cocină, cum este tot 

sectorul 1. Deci nu se poate așa ceva! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa? Doamna Porumb, mai 

aveți…? Nu? Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Da. Din păcate, asta e situația. Piețele arată jalnic. Îmi pare rău să aud așa ceva, 

dar noi nu avem mai multe responsabilități în domeniu, cum ați zis și dumneavoastră, e și administrator 

și primar... Responsabilitatea este a primarului. Acum, domnule Președinte, vă rog, înainte de a trece la 

votul ordinii de zi, voiam să vă anunț că grupul PSD solicită introducerea pe ordinea de zi a Proiectului 

de hotărâre privind constituirea unei comisii mixte pentru verificarea activității voluntarilor din 

aparatul de specialitate al Primarului care, apropos doamna Trifan, are legătură cu toate subordonatele 

din Primăria Sectorului 1. 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Doamna Daniela Popa... 

Doamna Daniela Popa: Imediat vă răspund, ca să termin fraza... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Îmi cer scuze! 

Doamna Daniela Popa: …introducerea acestui punct pe ordinea de zi și solicitarea de a-l vota primul, 

ca prim proiect. Vă mulțumesc! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1:  Deci dacă noi...  dacă noi... 



28/41 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Haideți să terminăm cu 

doamna Trifan și revenim! 

Doamna Daniela Popa: Da. 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Dacă noi ca și chiriași plătim și impozit și chirie și 

apă... 

Doamna Daniela Popa: Știți ce vreau să vă spun, doamna Trifan? 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Vă ascult! 

Doamna Daniela Popa: Că eu sunt aici mai aproape și am auzit ce se spune și fără microfon. Când 

dumneavoastră vă plângeați, cu toate că plătiți chirie, taxe și impozite, măturați, spălați, știm, toți v-am 

văzut că dumneavoastră sunteți o bună gospodină și faceți curățenie pentru toată lumea acolo, doamna 

Primar a declarat și citez "Și care-i problema?" Da? 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Păi, dacă dânsa mi-a dat hârtia acum un an de zile 

să mătur adiacent zonei pieței... 

Doamna Daniela Popa: Da, nu este normal, pentru că... nu e normal să... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: De ce să închid eu astăzi? Să știe doamna Primar că 

eu nu câștig milioane ca dumneaei. Aici o spun public, eu nu câștig milioane ca dumneaei și eu nu pot 

să îmi permit să țin magazinul, că am o familie care trăiește din acel magazin, da? Eu nu sunt 

măturătoarea doamnei Primar, să știți... 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimarul  Sectorului 1: Așa este și... 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Am făcut-o, am făcut-o din omenie și din respectul 

oamenilor care vin în acea piață. Și de rușinea mea ca om, că nu pot să intru cu picioarele în mizerie. 

Dar vă spun eu, că voi aduce și televiziuni acolo și fac apel și la media, probabil că văd această ședință 

de consiliu, să vină să vadă ce este acolo. Da? Nu se poate! Să îi arăt eu filmări și poze, vă arăt cum 

zugrăveam ghena. Și plătesc 22.000 de lei vechi, 2.200 de lei chirie. Plătesc impozit, plătesc chirie, 

plătesc gunoi, plătesc apă, plătesc curent. Păi, ia spuneți-mi! Haideți să veniți în locul meu, să stați în 

locul nostru, să trăim. În țara asta noi nu mai putem nici să trăim, nici să mai muncim?! Așa am ajuns, 

otreptele astea?! Că ești muncitor,  că ești vânzător, că ești... nu-i rușine să muncești. Este rușine să minți  

și  să  furi. Eu  așa  mi-am învățat copiii mei. 

Doamna Daniela Popa: Așa este! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Da? 

Doamna Daniela Popa: Așa este! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Eu așa mi-am învățat copiii mei. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 

Doamna Daniela Popa: Așa este! Și nu e normal ca dumneavoastră să faceți curățenie! 
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Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Eu să știți că vă pot aduce jumătate din cartierul ăla 

acolo. 99% din locuitorii Sectorului 1, să înțeleagă foarte bine doamna Primar, sunt nemulțumiți de 

dumneaei. Noi, ca și locuitori ai cartierului Aviației, nu avem apă și căldură de luni de zile. (neinteligibil) 

containere care duc cisterne numai la trei blocuri. În cartierul Aviației sunt numai trei blocuri?! Nu se 

poate așa ceva! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Da. Bună ziua! 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1:  Bună ziua! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: În acest moment am fost sesizat că pe pagina de YouTube cetățenii nu 

pot comenta. Comentariile sunt închise pentru cetățeni, sunt... Comunicarea este blocată. Am discutat și 

cu colegul nostru de la Tehnic și am înțeles că este o dispoziție a domnului Ionel Stoica. Având în vedere 

faptul că suntem într-o instituție în secolul XXI, că doamna Primar este USR, partid care din punct de 

vedere ideologic reprezintă modernitatea și a venit în platforma program cu ideea de transparență totală, 

rog, în acest moment, să trecem la transparență și să le dăm posibilitatea oamenilor să comunice, să-și 

comunice gândurile, așa cum și doamna prezentă aici își strigă nemulțumirile. Să putem să citim, să 

putem să fim informați, să putem să înțelegem exact ce se întâmplă. Nu putem cenzura comunicarea cu 

cetățenii din sectorul 1. Vă mulțumesc foarte mult! Și doamnă, referitor la ce spuneți dumneavoastră, 

este într-adevăr strigător la cer și ne cerem scuze public pentru ceea ce vi se întâmplă. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc! Și eu am înștiințat în scris 

Primăria, Registratura, Secretariatul să transmită Direcției de Comunicare, în calitate de președinte de 

ședință, să deschidă comentariile pe YouTube. Mi se pare normal să fim o primărie transparentă cu totul. 

Trecând peste punctul acesta, îl informez pe domnul Stoica că aceste ședințe sunt ale Consiliului Local, 

iar dacă Consiliul Local îi cere un lucru, ar trebui să îl facă instant. Haideți, vă rog, să închidem! Doamna 

Popa și după aceea domnul Tudose! 

Doamna Daniela Popa: Da. Și eu voiam să completez această problemă. Și pe noi ne-au sesizat mulți 

cetățeni că le sunt șterse comentariile. Am depus chiar astăzi o interpelare și poate colegul meu, domnul 

Tudose, o să vă spună mai multe. Chiar nu e ok. Înțeleg să blurezi anumite mesaje care au expresii 

tendențioase. Dar trebuie lăsați toți cetățenii... E publică, e una din componentele de comunicare publică. 

Suntem într-o instituție publică, nu e pagină personală. USR să învețe acest aspect! Facebook-ul nu e 

USR, da? Facebook-ul e pentru toată lumea. E o platformă de comunicare pentru toată lumea, dar vedem 

că această primărie e primăria Facebook Sector 1, Clotilde Armand. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. O să completez ceea ce a spus colega mea, s-a depus cu numărul 

de înregistrare 9370 în data de astăzi, o interpelare, în care se cere în mod explicit lămurirea paginii de 

Facebook, a situației paginii de Facebook a Primăriei Sectorului 1, pagină care este administrată în mod 

abuziv de Departamentul de Comunicare al Primăriei Sectorului 1. Am făcut mențiuni și proba cu nume 

de persoane exacte... Domnul Viceprimar Păiuși vă poate confirma acest lucru, că există persoane 



30/41 

 

blocate pe Facebook-ul Primăriei....cetățeni din sectorul 1 care nu au dreptul și nu poate să acceseze 

comentariile pe pagina de Facebook a Sectorului 1. Probabil doar laudacii, aplaudacii și cei care votează 

cu două mâini USR-ul, aceia sunt admiși pe pagina Sectorului 1. Stimați colegi de la USR, ați luat un 

mandat așa cum l-ați luat, sunteți vremelnici. Țineți cont că în niciun mandat, nici în mandatul liberal al 

domnului Chiliman, nici în mandatul PSD-ist al domnului Tudorache, nu a existat această politică de 

restricție asupra liberei comunicații între Primărie și cetățeni. Nu ați pus monopol, nu aveți dreptul legal 

de a pune monopol pe pagina de comunicare a Primăriei! Și așa comunicați ce doriți și cum doriți, și 

aici nu mă amestec, pe paginile dumneavoastră personale, pe paginile de partid... Nu despre asta este 

vorba! Primăria Sectorului 1 este primăria cetățenilor, nu este primăria nici a PSD-ului, nici a USR-ului, 

nici a PNL-ului. Dacă ați fi înțeles acest lucru, ați fi dat măcar curs la demersurile întreprinse cu mai 

bine de...., cred că ne apropiem de un an de zile, mai bine, de verificare a activității șefului de serviciu 

al Departamentului Comunicare. Șef de serviciu care a fost introdus în Comisia de Disciplină, Comisie 

de Disciplină care a căutat să tergiverseze, să amâne și să nu se pronunțe sub niciun fel de formă asupra 

sesizărilor, ca să nu spun acuzelor, aduse atât de grupul nostru, cât și de grupul PNL. În afară de jignirile 

politice, de jignirile la persoană, de atacurile la persoană, de tot ceea ce îi convine Departamentului de 

Comunicare să lase sau să transmită referitor la cei care nu sunt de acord cu doamna Primar Armand, 

restul este cenzurat. Oricine are o altă opinie față de Primarul Armand... Culmea este că, sper că măcar 

acest lucru îl remarcați, problema tuturor nu este cu toți consilierii, nici măcar cu toți consilierii USR. 

Problema este cu atitudinea Primarului Armand. Din respect pentru ceilalți colegi consilieri nu părăsim 

sala acum,  așa  cum  ar fi trebuit să o facem pentru că sfidarea lui Armand continuă. Doamna  Primar 

s-a ridicat frumos, a spus că are altă treabă, vorbea un cetățean, n-are nicio importanță că acel cetățean 

i se adresa. Poate aveam și noi să îi comunicăm niște lucruri. Eu în mod special o să mai am încă un 

lucru pe care trebuia să i-l comunic. O să-l comunic domnului Viceprimar... Care poate întrerupe și 

discuția și ne mai și ascultă un pic! Da? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da! Văd că nu ne ascultă! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți, haideți să terminăm cu doamna 

Trifan. Îi dăm și dânsei cuvântul de încheiere. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, bun! Deci doamna Trifan, cunoaștem, cunoaștem problema... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și continuăm noi. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: O să încercăm să o monitorizăm. Asta este situația în actuala 

administrație USR-istă, sunt împliniri pe care noi, cetățenii de proastă factură, nu reușim să le vedem. 

Doar anumite minți elevate reușesc să le vadă. Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Trifan, un cuvânt 

de încheiere? 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Deci nu pot decât să mulțumesc doamnei Primar 

dacă a făcut ceea ce am auzit la domnul consilier Podaru aici... Și domnul acesta, Ionel Stoica, care 



31/41 

 

probabil este plătit din banii noștri publici. Să le fie rușine, le spune un locuitor al Sectorului 1, care 

plătește taxe și impozite da, în acest sector. Să le fie rușine. Eu de un an și jumătate m-am luptat să ajung 

în fața doamnei Primar să vorbesc cu dumneaei și dumneaei a sfidat. Să îi fie rușine. De la un locuitor 

al Sectorului 1 îi transmit. Vă mulțumesc foarte mult și încă o dată vă rog din suflet înființați 

Administrația Piețelor înapoi. Oamenii stau cu teamă și cu frică în toate piețele. Am văzut  într-un an și 

jumătate în toate ședințele pe care le vizionez, doar două amendamente cu piețele: să reducă chiria, da, 

la 50% numai la Piața Matache. De ce? De ce? Eu am un gard în față, sunt în spatele pieței și plătesc 10 

euro plus TVA metrul pătrat. Domnilor consilieri, reduceți chiriile la jumătate. Piețele altfel vor fi goale. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Deci s-a dus vestea în tot Sectorul 1. Toți producătorii 

care iau legătura cu ei nu doresc să vină în piețele din Sectorul 1 din X motive. Asta este rugămintea 

mea. Vă rog frumos înființați o direcție, o administrație, cum doriți dumneavoastră să o numiți, trei 

persoane, un birou să știm și noi unde ne adresăm. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim frumos, doamna Trifan. 

Doamna Adela Trifan - cetățean al sectorului 1: Vă mulțumesc frumos și vă doresc o zi bună. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, la fel. Domnul Gheorghe! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, vreau să vă rog să supunem la vot propunerea doamnei Popa și 

domnul Păiuși, dacă o putem reinvita pe doamna Primar ca să discutăm despre buget. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Secretar, doamna 

Popa a făcut două propuneri: una să includem pe Ordinea de zi un proiect al dumnealor și a doua 

propunere să îl trecem în primul punct înaintea bugetului. Supunem două voturi? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Trebuie să urmeze următoarele etape: 

aprobarea ordinii de zi, propunerea de suplimentare, propunerea de inversare a celor două poziții în 

cadrul discuțiilor dezbaterilor ședinței, deci sunt trei propuneri. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Da, atunci votăm ordinea de zi. 

Puteți să votați în sală. Domnul Bârgău, cum votați ordinea de zi?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Cășvean? Nu este 

doamna Cășvean! Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru. Mulțumesc. Doamna Cășvean o să revină în câteva 

minute, nu va vota acum. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles! Mulțumim. Și domnul Ned 

Vicol?  

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mai avem un vot în sală. 

Mulțumim. Ordinea de zi a fost aprobată cu 26 de voturi pentru din 26 consilieri locali prezenți la 

momentul votului.  

ORDINEA DE ZI A FOST APROBATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – 26 de consilieri locali   

prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Supun la vot propunerea doamnei 

consilier Daniela Popa de suplimentare a ordinii de zi cu proiectul pe care l-a citit mai devreme. 

Presupun că vom face cu mâna sau avem îl avem… nu? Ok, deci  îl putem îl putem introduce în sistem. 

Așteptăm să-l scoatem. Între timp o să întreb în online. Pentru suplimentarea ordinii de zi, domnul 

Bârgău, cum votați?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Puteți să repetați, vă rog? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumesc. Domnul Caraian? Domnul 

Caraian? Revenim la dânsul! Doamna Cășvean nu a venit! Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Puteți vota și în sală. 

Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 
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Doamna Oana Iacob (vot online): Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Vicol?  

Domnul Ned Vicol (vot online): Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Revenim la domnul Caraian.  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Cășvean? Nu este. 

Avem 15 voturi pentru, 9 voturi împotrivă și 2 abțineri. Ordinea de zi a fost suplimentată. 

SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI A FOST APROBATĂ CU 15 VOTURI PENTRU, 9 VOTURI 

ÎMPOTRIVĂ ȘI 2 ABȚINERI – 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: …și propun, având în vedere că avem 

două subiecte pe ordinea de zi, propun ca acest proiect care a fost inclus pe ordinea de zi să fie mutat 

primul. Cu mâna ridicată? Am înțeles! Deci facem cu mâna ridicată acum. În sală, cine este pentru 

inversarea proiectelor pe ordinea de zi? Cine se abține în sală? Cei care ați votat pentru puteți să lăsați 

mâna jos. Cine se abține în sală? Nimeni în sală. Cine este împotrivă în sală? Și întrebăm și în online. 

Domnul Bârgău, cum votați? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian, cum 

votați?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru, mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Împotrivă.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Abținere. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Împotrivă.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Cășvean? Nu a 

revenit. Ok. Avem 15 voturi pentru, 2 abțineri și 9 voturi împotrivă.  

Propunerea ca proiectul de pe ordinea de zi suplimentară să fie discutat primul a fost aprobată cu 

15 voturi pentru, 9 voturi pentru și 2 abțineri – din 26 de consilieri locali prezenți în momentul 

votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am inversat  punctele.  Doamna Popa 

v-aș ruga să citim și proiectul! 

Doamna Daniela Popa: Da. Proiectul de hotărâre se numește… are numărul K2-232 din 03.08.2021, 

stimați colegi consilieri, și privește constituirea unei comisii mixte pentru verificarea activității 

voluntarilor din aparatul de specialitate al Primarului și din instituțiile subordonate Consiliului Local 

al Sectorului 1, conform HCL nr.292/2020.  

 

S1. Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii mixte pentru verificarea activității 

voluntarilor din aparatul de specialitate al Primarului Sectorului 1 și din instituțiile 

subordonate Consiliului Local al Sectorului 1, conform Hotărârii Consiliului Local al 

Sectorului 1  nr. 292/2020 (K2-232/03.08.2021) 

Doamna Daniela Popa: Și aici să specific și să se și  consemneze în procesul-verbal că este vorba de 5 

consilieri locali, câte unul din toate partidele politice și 3 funcționari publici. Am făcut noi o eroare în 

proiectul de hotărâre. se consemnează și e totul ok. 

Doamna Lavinia IoSescu - Secretarul General al Sectorului 1: Așadar, apreciați că a fost o eroare 

materială? 

Doamna Daniela Popa: Da, da, da. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: 3 în loc de 5. 

Doamna Daniela Popa: 3 funcționari publici. Că e comisie mixtă. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: În regulă.  

Doamna Daniela Popa: Vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Îl avem în sistem? Îl avem 

în sistem. Deci o să facem propuneri acum. O să întreb grupurile. Grupul PSD? 

Doamna Daniela Popa: Din partea grupului PSD, domnul Cristian Tudose. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Grupul USR? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al  Sectorului 1: Domnul Remus Șerban. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Șerban. Grupul PNL? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1: Grupul PNL îl propune pe domnul Dan 

Podaru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Podaru. Grupul PMP? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Grupul PMP îl propune pe subsemnatul Bârgău Marian. 

Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule Ozata, vă auzim destul de 

încet! V-ați propus pe dumneavoastră? Domnul Bârgău, mă scuzați! Nu auzim, să știți! Nu știu dacă e 

de la noi. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Da. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Deci pe dumneavoastră! Ok! Deci de la 

grupul PMP, domnul Bârgău. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok! Doamna Popa?  

Doamna Daniela Popa: Putem să mai facem noi o propunere? O propun pe doamna Iuliana Miloș-

Olteanu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Sunt 5 oameni în Comisie! Da, deci veți 

primi buletinul de vot și veți... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Propunerile formulate sunt pentru 

Cristian-Adrian Tudose, Remus-Cătălin Șerban, Dan-Niculae Podaru, Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu și 

domnul Aurelian Bârgău.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, sunt 5 persoane de votat. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Acest proiect de hotărâre în acest 

moment este scanat și îl veți primi și pe mail, însoțit de raportul Direcției Juridice, cât și de avizul 

Comisiei juridice, care este din noiembrie 2021. 

Se procedează la distribuirea buletinelor de vot. 

Comisia de validare numără voturile și redactează raportul. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Din consilierii locali prezenți avem 18 

voturi valide.  

- domnul Cristian Tudose: 13 voturi pentru; 5 voturi împotrivă; 

- domnul Remus Șerban: 15 voturi pentru; 3 voturi  împotrivă; 

- domnul Dan Podaru: 13 voturi pentru; 5 voturi împotrivă; 

- domnul Bârgău Marian-Aurelian: 14 voturi pentru; 4 voturi împotrivă; 

- doamna Miloș-Olteanu Iuliana: 13 voturi pentru; 5 voturi împotrivă.  
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Deci toți cei 5 consilieri locali vor face parte din această comisie mixtă. Supunem la vot proiectul. 

Colegii de la tehnic, îl avem înscris sau tot... Deci îl avem înscris. Eu  o să întreb în online. Domnul 

Bârgău, cum votați proiectul? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Abținere, mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Abținere. Dragi colegi, putem să dăm 

televizorul acesta mai tare? Să și auzim mai bine! Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Cășvean? Nu este! 

Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Abținere. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și domnul Vicol? Domnul Vicol?  Nu 

este. Mai avem două voturi în sală... 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Îmi cer scuze am intrat și eu online! Doamna Miloș! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Miloș-Olteanu, cum votați 

proiectul? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Ok, avem și în sală voturile. 

Revenim la doamna Cășvean și la domnul Vicol? Nu-i vedem! Ok. Avem 15 voturi pentru și 10 abțineri. 

Proiectul a fost adoptat. Multumim.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 15 VOTURI PENTRU ȘI 10 ABȚINERI – 25 de 

consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Gheorghe, v-ați înscris la 

cuvânt! 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Puteți repeta, vă rog?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: V-ați înscris  la cuvânt mai  devreme, 

mi-ați spus că doriți să luați cuvântul. Am terminat votul. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Vorbim de proiectul de buget? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, da! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, dar vreau să îi propun doamnei Primar retragerea de pe ordinea 

de zi a bugetului în acest moment, pentru că după interpretarea noastră a legii, proiectele de investiții nu 

au aprobată o prioritizare a acestora de către Consiliul Local. Pot desigur să vă citesc și legea dacă mă 

lăsați o secundă. Dar, da, deci este vorba despre Legea bugetului 273/2006, articolul 25. Elaborarea 

bugetelor: ”Proiectele bugetelor se elaborează de către ordonatorii principali de credite avându-se în 

vedere politicile și strategiile sectoriale și locale, precum și prioritățile stabilite în formularea 

propunerilor de buget, coroborat cu Codul administrativ, art. 4 punctul e): ”Consiliul Local aprobă 

strategiile privind dezvoltarea economică, socială și de mediu a unității administrativ-teritoriale”. Deci 

eu îi propun doamnei Primar să retragă proiectul de buget și să ne vedem luni sau marți împreună cu 

liderii de grupuri de consilieri de la fiecare partid să discutăm această prioritizare și după aceea să o 

transformăm într-un HCL care să fie votat înainte de supunerea la vot a bugetului. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, observ că doamna Primar continuă sfidarea Consiliului Local 

și a cetățenilor Sectorului 1 prin absență, chiar dacă acum este vorba de buget. Eu nu voi face referire la 

proiectul de buget. Aș fi vrut să mă adresez doamnei Primar, dar doresc să se consemneze și o să mă 

adresez domnului Viceprimar: Pentru ce doamna Primar, ca semnatar și reprezentant al sectorului 1, 

refuză să prezinte Consiliului Local statutul ADI, semnat de doamna Primar în numele Primăriei 

Sectorului 1? Ce are de ascuns în acest sens? De ce în hotărârea de admitere a constituirii ADI-ului dată 

de Judecătoria Sectorului 5 apare formularea ”Statutul rectificat”, în condițiile în care în Consiliul Local 

Sector 1, cât și în Consiliul General nu s-a votat nici o rectificare a acestui statut. Am forma de statut și 

din cele două hotărâri de la Sectorul 1 și din hotărârea semnată și ștampilată de la Capitală. Dosarul cu 

care s-a încuviințat înființarea ADI-ului și ca să înțelegeți importanța, vorbim de groapa de gunoi care 

se dorește a fi înființată în Sectorul 1 sau incinerator, dosarul de înființare a acestui ADI la Judecătoria 

Sectorului 5 poartă numărul 26.005/302/2021, înregistrat la data de 18.11.2021, judecata pe fond a avut 

loc la data de 13.01.2022 și ultima modificare în 10.02.2022. Apreciez activitatea obiectivă și legală a 

Secretariatului de a transmite interpelările făcute atât în scris, cât și în ședințele publice de Consiliu, însă 

aș fi apreciat mult mai mult dacă proiectele și interpelările făcute de PSD, de grupul PSD și colegii mei, 

ar primi răspuns scris de la Primar și aparatul juridic al primăriei. Avem proiecte ținute în cabinetul 

primarului de peste șase luni de zile, peste jumătate de an. Este o sfidare a Codului administrativ și a 

cetățenilor, care nu au dreptul să fie informați asupra activității primăriei. Astăzi s-a petrecut o minune, 

a trecut acea comisie de analiză a activității voluntarilor. Iar ca să închid, domnul Viceprimar, vă rog în 

numele doamnei Primar pe care o reprezentați în lipsa minunată a persoanei sale, să ne comunicați 

următorul lucru: Ori ne puneți la dispoziție statutul care a fost redactat în 8 exemplare, unul pentru 
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instanță și câte un exemplar pentru cele 6 sectoare, respectiv Primăria Capitalei, a ADI-ului, exemplare 

care ar trebui să conțină inclusiv datele legate de teritoriu unde se dorește a se înființa noua facilitate de 

depozitare. Aveți această obligație de a pune acest exemplar semnat de doamna Primar și aferent 

Primăriei Sectorului 1 la dispoziția Consiliului, pentru că Primăria Sectorului 1 este unul din membrii 

fondatori cu drepturi egale în ADI. Iar dacă acest exemplar nu îl dețineți, vă rog să afirmați în mod clar 

că nu dețineți acest exemplar și nu aveți cunoștință în ce constau rectificările din statut, care ar fi trebuit 

să fie aprobate anterior depunerii la judecătorie de către Consiliul Local Sector 1 și Consiliul General al 

PMB. Țin să vă spun că această situație deraiază în mod nepermis, pe penal. Deci în momentul în care 

ascundeți un document de asemenea importanță pentru cetățenii din Sectorul 1 și pentru consilierii din 

Consiliul Local Sector 1, am solicitat acest document începând cu data de 7, în scris, interpelare și am 

primit numai amânări și comunicări că s-a cerut către capitală. Blufati și mințiți în momentul în care 

există 8 exemplare, din care unul este aferent Primăriei Sectorului 1, că acest exemplar nu a ajuns la noi. 

Ce ascunde aparatul primăriei la dispozițiile doamnei Primar sau ce ascunde doamna Primar? În primul 

rând a semnat acest document și vreau să știu ce a semnat în acel document!? Vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Porumb! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1: Ținând cont de solicitarea colegului meu, 

ținând cont de faptul că până în prezent la toate invitațiile făcute de Comisia de buget doamnei Primar 

până în prezent nu a răspuns acestor invitații și nu a fost prezentă la întâlnirile Comisiei, ținând cont de 

faptul că în momentul de față nu este prezentă în sală, doamna Secretar, legat de solicitarea colegului 

meu cu privire la scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului respectiv, înțeleg că atâta timp cât doamna 

Primar nu e în sală nu se poate sau ați transmis prin altă formă, pe mail, această solicitare sau nu? Adică 

în acest moment Primarul avem la cunoștință că va retrage sau nu proiectul respectiv? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Nu, nu ni s-a adus la cunoștință o 

retragere a proiectului de pe ordinea de zi. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1: Am înțeles. Atunci grupul PNL propune să 

votăm prin vot secret ca lucrările acestei ședințe să se încheie acum. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Ca și în mod reglementat, în mod 

expres ca incidente în timpul ședinței, Președintele de ședință poate supune conform art. 123 la vot orice 

fel de propunere, dar puteți utiliza această... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da,  doamna Viceprimar, nu avem 

neapărat această opțiune. Avem opțiunea... într-adevăr dumneavoastră ați făcut o propunere. Eu o supun 

la vot. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Scuzați-mă un pic că intervin.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mai este încă o opțiune în Codul 

administrativ pe care o putem discuta, dacă doriți. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1:  Cel mai bine să ne utilizam  de Cod. 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  De exemplu, nici cu privire la 

suspendările ședințelor nu există prevedere legală expresă. Acestea legiuitorul le apreciază conform 

Ordinului 15/2021 ca fiind incidente care intervin în cadrul desfășurării ședințelor care se supun 

aprobării Consiliului ca orice fel de incidente procedurale.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1: Da, deci în acest moment Președintele 

poate supune Consiliului Local această propunere spre vot? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Orice propunere se poate supune la vot... 

Domnul Gheorghe?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, având în vedere că legea este neclară sau este un vid în legislație 

și având în vedere că inițiatorul proiectului nu este aici pentru a-l susține și nici nu a venit în ședința de 

comisie, grupul PNL va părăsi sala. Multumim. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa:  Da, și grupul PSD. 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Mulți  am fost, puțini am rămas. Ce se întâmplă, mai avem 

Președinte de ședință? Ce se întâmplă? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: În momentul acesta, după ce sala a 

fost părăsită de o parte din numărul consilierilor locali, o să dăm din nou citire prezenței pentru a verifica 

cvorumul necesar pentru desfășurarea în continuare a ședinței. Așadar, domnul Bârgău Marian-

Aurelian! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian Alberto-Iosif! 

Domnul Alberto-Iosif Caraian: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Cășvean Cătălina! Doamna 

Cășvean! 

Doamna Cătălina Cășvean: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă Viorel-Daniel!  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel-Constantin!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu! Domnul 

Drăgușin Laurențiu! 

Domnul Laurențiu Drăgușin: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe Dinu-Nicolae!  
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-Cristina! 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia-Luminița! 

Doamna Iulia Luminița Halaț (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Haliț Raluca-Nicoleta! 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana! 

Doamna Oana Iacob (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea! 

Domnul Florea Iordan: -  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță Geanin-Georgian! 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: -  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Miloș-Olteanu Iuliana-

Dorina! 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Nicolescu Andrei-Cristian!  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian-Viorel! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan! 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Prezent în slujba cetățenilor Sectorului 1! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Păiuși Oliver-Leon! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al  Sectorului 1: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan-Niculae! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Popa Daniela! 

Doamna Daniela-Popa: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona! 

Doamna Ramona Porumb: - 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Regalia Ruxandra-Eugenia! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia!  

Doamna Arbore-Sorete Otilia: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Șerban Remus-Cătălin!  

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Tudose Cristian-Adrian! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel! 

Domnul Daniel Țîră: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și domnul Vicol Ned! 

Domnul Ned Vicol (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Având în vedere prezența  a 11 

consilieri locali, constat că nu mai sunt îndeplinite condițiile prevăzute de art. 137 din Codul 

administrativ privind cvorumul necesar pentru continuarea ședinței și declar închise lucrările ședinței. 

Mulțumesc. 
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